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Op 22 januari 2020 ontvingen wij vragen van CDA over Hoek Kalverstraat/Tilburgseweg op basis van 
artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende 
antwoord: 
 
10 september 2019 ontving de raad een raadsinformatiebrief waarin 3 scenario’s van Leystromen 
zijn uitgewerkt voor de invulling van de hoek Kalverstraat/ Tilburgseweg. De wethouder heeft de 
regiegroep gevraagd wat de raad van de scenario’s vond. De regiegroep heeft daarop de wethouder 
meegedeeld dat de raad hierover kan besluiten a.h.v. een raadsvoorstel, waar ook het college een 
voorkeur uitspreekt. 
 
Dit raadsvoorstel is tot op heden niet ontvangen.  
 
De fractie van CDA verzoekt u schriftelijk antwoord te geven op onderstaande vragen: 
 
Vraag 1: Wanneer mogen wij bovengenoemd raadsvoorstel verwachten? 
 
Antwoord: In het 2e kwartaal van 2020. 
 
Vraag 2: Zijn er ook partijen buiten Leystromen die interesse hebben getoond in deze hoek? Zo ja, 
wie zijn dat dan en wat willen ze er mee? 
 
Antwoord: De afgelopen jaren kloppen met enige regelmaat partijen (ontwikkelaars, bouwbedrijven, 
architecten) bij ons aan die interesse hebben in de Hoek Tilburgseweg/Kalverstraat. Wij verwijzen 
deze partijen consequent door naar Woonstichting Leystromen, de eigenaar van deze grond. Wij 
hebben als gemeente geen grondpositie en zijn dus ook geen partij om met externe partijen over deze 
hoek te onderhandelen. 
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